
Skolebestyrelsen Skolebestyrelses-
møde 

 
BEMÆRK 

Mødedeltagere:  
Sabrina Vestergaard, Anders Grubach, Christina 
Nylandsted, Erla Samuelsen, Jakob Jørgensen, 
Penille Blicher Lock, Abdallahi Deeq, Mette 
Espersen, Fiona Stagaard (elevrep.), Rasmus 
Radl (elevrep.) Carsten Boesen og Jens Baj,  

Tirsdag d. 17/09-2024 
Kl. 17.00-20.00 

   

Afbud:  
Mødeleder: Penille  

 

  
 
Dagsorden: Bilag/bemærkninger 
   
Punkt 0: 
Nyt 17.00-18.30: Online præsentation af ny 
tildelingsmodel SFO 

Bestyrelsen har en drøftelse om der skal laves 
et høringssvar. 
Skolebestyrelsen indmelder, at der ikke er 
kommentarer til tildelingsmodellen.  
Der er dog interesse for den socioøkonomiske 
tildeling, som Jens følger op på. 
Bestyrelsen vil gerne have undersøgt hvordan 
forholdet i SFOen er 
pædagoger/medhjælpere. Dette undersøger 
Jens og sender svaret ud til bestyrelsen 

Punkt 1:  
Godkendelse af dagsorden  
 

 
Dagsordenen er godkendt 

Punkt 2: (0) 
Velkommen til elevrepræsentanter: Fiona og 
Rasmus. Præsentationsrunde af medlemmer i 
skolebestyrelsen 5 min 
 

Velkommen til Rasmus og Fiona 
Præsentationsrunde 

Punkt 3: (nyt punkt): Efterretninger – nyt 
fra: (O) 30 min. 
- Elevrådet 
- Medarbejdere: 

a) Status på skoleårets opstart 
b) Øvrigt 

- Formanden: 
a) Fællesrådsmøde mandag den 2/9 
b) Henvendelser 
c) På næste møde – planlægning af 

skoleårets principper og nyt fra 
Specialcentret 

- Skolens ledelse: 
a) Læreransættelser 
b) Skolelederens næste- og nu faste 

periode 
c) Personalets dag (5/10) 
d) Øvrigt nyt 

 

Nyt fra: 
Elevrådet vil gerne have en aktivitetskurv i 
skolegården, med bolde, bat osv. De 
overvejer at søge penge til kurven. 
De vil også gerne have en fane på 
hjemmesiden. 
De venter på svar fra lærerne omkring en 
udvidet Nettoordning. 
Elevrådet er i gang med at planlægge 
kulturdag og har søgt og fået 5000 kr fra FEK 
(Fælles elevråd Kolding). 
 
Medarbejdere Det har overvejende været en 
rolig skolestart, men som altid ved denne tid 
er der begyndt at ”poppe” problemer op. 
 
Idræt og bad er udfordrende, der diskuteres 
hvorfor 7 årgang, der har Idræt i ydertimerne 
har andre regler end andre. Elevrådet har 
input fra eleverne, der er forskellige 
udmeldinger fra lærerne, nogle siger med 
undertøj andre uden, så eleverne har svært 
ved at finde rundt i det. ER fortæller at der er 
meget pjat og kommentarer i 
omklædningssituationen.  



Jens bliver inviteret ind i idrætslærergruppen 
til ledelsessparring. 
 
Mobilreglerne er opfrisket, de er besluttet i 
skolebestyrelsen, men det giver nogle gange 
små udfordringer. 
 
Formanden  
Sabrina og Jens har været til 
Fællesrådsmøde/dialogforum hvor 
Lillehammer modellen blev gennemgået. Det 
kan give udfordringer, og kan det overføres til 
Kolding Kommune. 
Sabrina har også fået henvendelser om bad & 
idræt. 
KIF har opsynet med vores klub. Vi 
undersøger nærmere. 
Vi inviterer Iben med på vores næste møde 
den 21 oktober. 
 
Ledelse Vi har ansat Line som skal have 
dansk og billedkunst i 4 og Camilla (en 
gammel kending) som primært varetager 
billedkunst. 
Det var en god proces. 
Jens er blevet fastansat efter en god proces.  
Pt er Jens i gang med iagttagelser og de 
første tilretninger. Efterfølgende vil han 
præsentere hvad han har fået af input fra 
personalet, skolebestyrelse og elever, og hvad 
han selv har set.  
Vi er i øjeblikket i gang med en massiv indsats 
i en klasse. 
Vi indfører blandt andet handleplaner og 
andre indsatser/tiltag i klassen. 
Det er ikke et Quick fix, ting/ændringer tager 
tid. 
Den 5/10 er det personalets dag, 
skolebestyrelsen går fordi E-M & Sara og 
finder ud af hvad vi kan gøre. 
 

Punkt 4: 2 kommunale høringer (D/B) 40 
min 
 

a) Ferieplan 2025-2026 – (se bilag) 
b) Karriere Kompas Kolding (se bilag) 

 
Efter oplæg fra ledelsen drøfter bestyrelsen 
punkterne og afgiver høringssvar  

a) Ferieplanen 25/26 
Eleverne går på ferie den 19. dec og møder 
igen den 5 januar. 
Skolebestyrelsen støtter den aktuelle 
indstilling omkring udkast til ferieplan 
2025/2026 

b) Karrierekompas 
Høringssvar afgivet – samlet i bilag 

Punkt 5: Budget Bramdrup Skole totalt (O) 
10 min. 
 
Jens Baj fremlægger prognose for skolens 
økonomi for kalenderår 2024 fremskrevet til 
ultimo 2025.  

 

SB bliver orienteret om at vi går ud af 2024 
med et underskud på 2.4 millioner. 
De ”gode” nyheder er at der er afviklet 
stillinger, så fremskrivningen gør at der er 
balance ved udgangen af 2025, hvis 
udgangspunktet og forudsætningerne er det 
samme som nu. Eksempelvis antallet af 
klasser. 
Elevrepræsentanterne i Kolding taler om 
skolernes økonomi, om udlands ture vi ikke 
får. 



Punkt 6: Evt. 5 min. 
 

 
Henvendelse: Smart Watches i SFO, kan der 
laves en zone hvor børn kan lave aftaler? 
Vi har præciseret, at der for nu er lukket ned 
for telefoner/ure 

 
(D)=Drøftelsespunkt 
(B)=Beslutningspunkt 
(O)=Orienteringspunkt 


